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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. január 29-én 
16.00 órakor kezdődő képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Lipcsei Zoltán polgármester, Nosza József alpolgármester, dr. Bácskay 
Tamás, Kovács László, Marton László, Végh Judit képviselők, Pardiné dr. Szabó 
Zsuzsanna címzetes főjegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezető, Csóka 
Károly ÖTE elnöke. dr. Patzer Tímea fogorvos, Bencsikné Hudák Ilona védőnő, dr. 
Mieczynszky Ernő háziorvos, Vértesné Herbert Katalin pályázó

Hiányzik: Török Imre Mihály képviselő

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat fogadják el. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

2. A település egészségügyi helyzetének értékelése, vállalkozó háziorvos, fogorvos által 
az önkormányzatnak fizetett költségtérítés felülvizsgálata

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester, védőnő, háziorvos, fogorvos

3. 2015-2019. évre vonatkozó gazdasági program elfogadása
Előadó:  Lipcsei Zoltán polgármester

4. Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének tárgyalása (I. forduló) 
Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

5. A házibrigád beszámolója 2014. évi tevékenységéről, a brigád 2015. évi feladatainak 
meghatározása

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

6. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységéről
Előadó: Csóka Károly ÖTE elnöke

7. Alapszolgáltatási Központ intézményvezetői állására beérkezett pályázat elbírálása
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

8. Bejelentések
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Első napirendi pont  :   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Kérdés, hozzászólás nem volt.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

1/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és 
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolót 

jóváhagyja.

Második napirendi pont: A település egészségügyi helyzetének értékelése, vállalkozó 
háziorvos, fogorvos által az önkormányzatnak fizetett költségtérítés felülvizsgálata

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester, védőnő, háziorvos, fogorvos

Lipcsei Zoltán polgármester köszöntöm a dr. Patzer Tímea fogorvost. Megkérdezi, hogy van-
e kiegészítése az írásos anyagához?

Dr. Patzer Tímea fogorvos elmondja, hogy nincs világítás az udvaron. Korábban már 
említette a biztonsági rendszernek a gyengeségét, de semmi változás nem történt. A 
PVC padló is fel van szakadva.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a problémákat ki fogják vizsgálni.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy a beszámolók alaposak, mindenki leírja az 
egészségház problémáját. Tudott dolog, hogy beadásra került egy pályázat 
energiaracionalizálásra. Ezzel a pályázattal sok problémát meg tudnak majd oldani. 
Reméli, hogy nyernek a pályázaton.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
köszöni a beszámolót és elfogadásra javasolja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

2/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a fogorvos tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta.

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti Bencsikné Hudák Ilona védőnőt. Megkérdezi, hogy 
van-e kiegészítése az írásos anyaggal kapcsolatban?

Bencsikné Hudák Ilona védőnő elmondja, hogy a biztonsági rendszer gyengeségével 
egyetért a fogorvossal.
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Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
köszöni a részletes beszámolót és elfogadásra javasolja. Az iskolai feladatok 
megosztását javasolják megvizsgálni.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

3/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a védőnői szolgálat tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja, 
megbízza a polgármestert, hogy vizsgálja meg a védőnői szolgálat 
iskola-egészségügyi ellátásánál a helyettesítésnek a lehetőségét.

Határidő:2015. február 28.
 Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti dr. Mieczynszky Ernő háziorvost. Megkérdezi, hogy 
van-e kiegészítése az írásos anyaggal kapcsolatban?

dr. Mieczynszky Ernő háziorvos elmondja, hogy a megjelent betegek száma több, mint amit 
a beszámoló tartalmaz, mert az iskola-egészségügy keretében és a védőnői szolgálatnál
ellátottakat nem tartalmazza. Kiegészítésként elmondja még, hogy rendszeresen részt 
vesz a berényi orvosi ügyeletnek a munkájában.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
köszöni a beszámolót és elfogadásra javasolja.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy a beszámolóból kiderül, hogy a doktor úr 
egyedül is el tudja látni a betegeket. Két körzetre van felosztva a település, helyettesítő
orvosként látja el a 2. körzetben a feladatokat. Javasolja, hogy továbbra is a két körzet 
háziorvossal való betöltését, így biztosabb lenne az egészségügyi ellátás. Sajnos 
egyáltalán nem volt jelentkező a pályázatokra.

dr. Mieczynszky Ernő háziorvos elmondja, hogy a fiatal orvosok nem kapkodnak az állások 
iránt. Továbbra is próbálkozni kell.

Marton László képviselő elmondja, hogy a bizottsági ülésen szó volt a délutáni orvosi 
ellátásról. Megnézte, hogy a 2012. decemberében kötött helyettesítésre vonatkozó 
megállapodásban úgy szerepel, hogy 11-14 óra között van rendelés a 2. körzetben.

dr. Mieczynszky Erő háziorvos elmondja, hogy azért kötötték meg úgy a megállapodást, 
hogy a teljes finanszírozást le tudja hívni az önkormányzat.

Marton László képviselő elmondja, hogy tudomása szerint tegnap elromlott a számítógép. 
Kérdezi, hogy attól volt-e rendelés, mert úgy tudja, hogy elküldték a betegeket.
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dr. Mieczynszky Erő háziorvos a kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem maradt el a 
rendelés kézzel írták a receptet.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy valóban nem volt számítógépe az orvosnak, de
a sürgős eseteket ellátta, kézzel megírták a receptet. Igyekeztek ezt a rendkívüli 
helyzetet áthidalni. Az orvosnak az érdeke, hogy a gépe működjön, mert mindent azon
kell elvégeznie. Mindenki helytállt, az egészségügyi ellátás biztosított volt. Az előző 
testületnek is az volt az érdeke, hogy a 2. körzet betöltésre kerüljön. Folyamatosan 
hirdették az állást, de nem volt érdeklődő. Nem ők választanak a jelentkezők közül, 
hanem az orvos választ körzetet. A 2. körzet betöltése nem polgármester függő, hanem
a szerencsétől függ. A doktor úr erején felül teljesítve tudja ellátni a 2. körzetet. Azt 
kéri a lakosságtól, hogy mindkét oldalról nézze az egészségügyi ellátást. Ahhoz képest
ahol még orvos sincsen, a település jó helyzetben van.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

4/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a háziorvos tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a napirend második részében az 
önkormányzatnak fizetett költségtérítés felülvizsgálatát kell elvégezni. Nem javasol 
emelést az előző évi költségtérítéshez.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy 2015. évben a rendelő fenntartási díj ne emelkedjen.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

5/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a vállalkozó háziorvos és fogorvos által 
az önkormányzatnak fizetett költségtérítés összegén 

– 24.000,-Ft + ÁFA - 2015. évben nem változtat.

Harmadik napirendi pont: 2015-2019. évre vonatkozó gazdasági program elfogadása
Előadó:  Lipcsei Zoltán polgármester

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
alaposan megtárgyalta a gazdasági program tervezetét. Az alábbi módosításokkal és 
kiegészítésekkel javasolják elfogadni:
A felújítási feladatoknál pályázati támogatással megvalósítandó feladatoknál a 
Sportpálya aszfaltozott pályájának felújítása, kültéri műanyaggal való borítása és 
könnyű szerkezettel való lefedése.
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A fejlesztési célkitűzéseknél pályázati támogatás nélkül megvalósítandó célokhoz 
vegyék fel a települési monográfia kéziratának elkészítését.
A megyei TOP és a járási TOP támogatásra benyújtott „fejlesztések” helyett 
javaslatok.
A járási TOP támogatásra benyújtott javaslatoknál a Köröstarcsa-Mezőberény közötti 
kerékpárút „kiépítése” helyett javítása.
A gazdasági stratégiát az alábbi módosításokkal javasolják elfogadni.
Az 5. oldal 2.1 pontja felsorolásának hatodik pontja úgy módosuljon, hogy az 
Ökocentrum működtetéséről külön döntést kell hozni.
A 7. oldal 3.5 pontja felsorolásának második bekezdése úgy módosuljon, hogy a 
védelem biztosítása érdekében szorosan együttműködik a Települési Értéktár 
Bizottsággal és elősegíti az értéktár működését, lehetőséget teremt a helyi értékeket 
bemutató helyi értékek kiállítására.
A 8. oldal 3.6 pontjának Alternatív fejlesztési elképzelések negyedik pontja úgy 
módosuljon, hogy együttműködés Művésztelep működtetésének elősegítésére.
A 8. oldal 3.6 pontjának Alternatív fejlesztési elképzelések ötödik pontja úgy 
módosuljon, hogy képgaléria megnyitása településünk festői és néhai festői 
alkotásaiból, a helyi védelem alatt álló üres ingatlanok egyikében.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a gazdasági 
programot a Humán és Ügyrendi Bizottság által elfogadott módosításokkal együtt 
javasolja elfogadásra.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy részben szól az előterjesztés a csapadékvíz 
elvezetésének a problémájáról. A településen vannak még olyan részek, ahol 
belvízcsatornát kellene kiépíteni. Ez olyan volumenű, amit a pályázattal kapcsolatos 
feladatokhoz javasol felvenni. 2009-ben tervek is készültek és pályázatok elkészítése 
volt folyamatban. A Rákóczi utca – Körgát, a Széchenyi-Veér A.-Fürj-Edelesi-Rónai-
Aradi utcákban gondot okoz a belvíz.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy az előző ciklusban készült 
is terv erre vonatkozóan.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy mindenképpen foglalkozni kell az 
alpolgármester úr felvetésével. Javasolja ezzel kiegészíteni a gazdasági programot, 
továbbá azt, hogy a bizottságok által javasolt formában fogadják el a gazdasági 
programot, kivéve a monográfiát, amit pályázati forrásból kell megvalósítani.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 4 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

6/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a 2015-2019. évekre vonatkozó gazdasági programját elfogadja 
a bizottság által javasolt kiegészítéssel,

azzal a módosítással, hogy 
- a települési monográfiát 
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pályázati forrásból kell megvalósítani.
- a gazdasági program fejlesztési célkitűzése kiegészül azzal, hogy

belvízcsatorna kiépítése a Rákóczi utca – Körgát, a Széchenyi-Veér A.-Fürj-Edelesi-
Rónai-Aradi utcákban

Negyedik napirendi pont: Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének tárgyalása (I. 
forduló) 

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy a tervezett kiadásokat és bevételeket a II. fordulóra jogcímenként át kell 
tekinteni. Javasolja a települési monográfia 2015. évi előkészületi munkálatok 
fedezésére 1.219.200 Ft kerüljön betervezésre. A maga részéről 300 eFt adománnyal 
támogatja a monográfia elkészítését. Kerüljön megvizsgálásra az önkormányzat és 
intézményeiben alkalmazott azon munkavállalók bérrendezése, akik nem részesültek 
központi béremelésben, dolgozzák ki a béremelésre vonatkozó helyi rendelet 
tervezetet és terjesszék a képviselő-testület elé.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a két bizottság 
együtt ülésezett. Hasonlóan javasolták ők is a költségvetés módosítását.

Lipcsei Zoltán polgármester szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy itt terjeszti elő a Kossuth
u. 11. szám alatti ingatlan értékesítésének a kérdését, mert ez érinti a költségvetés 
bevételi oldalát, valamint a települési monográfia kérdését, ami a kiadási oldalt érinti.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy az ő küldetéstudatával összeegyeztethetetlen, hogy 
támogassa ennek az épületnek az eladását.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottságot 
megosztotta a kérés.  Két ütemben döntöttek. Először 3-2 arányban úgy döntöttek, 
hogy értékesítsék az ingatlant. Utána a feltételeket állapították meg. Javasolják, hogy a
testület a tulajdonrészét képező vételárat 1.930.000,-Ft-ban állapítsa meg, melynek 
kifizetése a szerződéskötéskor esedékes. Az önkormányzat ajánlata 60 napig érvényes.
A képviselő-testület tájékoztassa a vevőt, hogy a település sajátos jellegének 
megőrzése érdekében az épületek felújításánál, átalakításánál az I. fokú 
építéshatóságnak az illetékes örökségvédelmi hivatalt, mint szakhatóságot be kell 
vonnia az építési engedélyezési eljárásba, az épület Kossuth utca felőli homlokzatának
jellege nem változhat.

Lipcsei Zoltán polgármester felolvassa a határozati javaslatot, a testület jelenlévő 6 tagja, 3 
igen szavazattal és 3 nem szavazattal nem hozott határozatot az értékesítésről.  
Elmondja, hogy az ingatlan értékesítést a következő ülésen ismételten előterjeszti.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 4 igen 
szavazattal, 2 ellenszavazattal tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

7/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
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a települési monográfiát pályázati támogatással készíttesse el. 
Megbízza a polgármestert és a Humán és Ügyrendi Bizottság elnökét, 
hogy Köröstarcsa község monográfiájának elkészítésére vonatkozón 

készítsenek részletes előterjesztést a képviselő-testületnek.

Határidő: 2015. február 26.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Végh Judit HÜB elnök

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 4 igen 
szavazattal, 2 ellenszavazattal tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

8/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert a 2015. évi költségvetés II. fordulójára az előterjesztés kerüljön
kidolgozásra azzal a kiegészítéssel, hogy

- kerüljön felülvizsgálatra a költségvetés bevételi és kiadási oldala,
- kerüljön megvizsgálásra az önkormányzat és intézményeiben alkalmazott azon 

munkavállalók bérrendezése, akik nem részesültek központi béremelésben. 
(bérkiegészítésben, ágazati pótlékban) 

- dolgozzák ki a béremelésre vonatkozó helyi rendelet tervezetet terjesszék a képviselő-
testület elé. 

Ötödik napirendi pont: A házibrigád beszámolója 2014. évi tevékenységéről, a brigád 2015.
évi feladatainak meghatározása

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
beszámolót elfogadásra javasolja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

9/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a házibrigád 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót, 
valamint a brigád 2015. évi feladatainak meghatározását elfogadja.

Határidő: folyamatos
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Hatodik napirendi pont: Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységéről
Előadó: Csóka Károly ÖTE elnöke

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti Csóka Károlyt az Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnökét. 
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az írásos anyagához?
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Nincs kiegészítése.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy áttekintette a tájékoztatót, ami elég vázlatos. 
Elmondja, hogy korábban több eszköz szerepelt a beszámolójukban, kérdezi, hogy mi 
van azokkal? Kérdezi továbbá, hogy az eszközökkel végzett tevékenységekből 
származó bevétel része-e a költségvetésüknek?

Csóka Károly ÖTE elnök a kérdésekre válaszolva elmondja, hogy a vízimentésnek és a 
búvárkodásnak megvannak az eszközei, változott a jogszabály, így ebben már nem 
vesznek részt. A bérmunka természetesen a költségvetésük része. Pályázati 
lehetőségük kevés van. Az önkormányzattól sem kaptak tavaly támogatást. A 
bérmunkából tartják fenn az egyesületet. A polgármesterrel történt egyeztetés során 
arról beszéltek, hogy a meglévő megállapodást felül kell vizsgálni, ezt kéri is a 
testülettől. Jó lenne, ha települési szinten megkapnák a támogatást.

Nosza József alpolgármester kérdezi, hogy miért nem kapta meg a támogatását az egyesület 
az előző évben?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy 185 
eFt-ra lett volna jogosult az egyesület, de az előző polgármester nem járult hozzá a 
kifizetéshez, mert nem teljesítették a feladatokat. A beszámolási kötelezettség is 
elmaradt. 2013. évben lépett hatályba az együttműködési megállapodás. Van mit 
áttekinteni, pl: az ingatlanoknak a karbantartását, ami eddig is része volt a 
megállapodásnak.

Csóka Károly ÖTE elnök elmondja, hogy nem hiszi, hogy az egyesület nem tartotta be a 
megállapodásban foglaltakat. Le kell szögeznie, hogy ingyen nem tudnak minden 
feladatot ellátni. Az elszámolást megküldték. Egyeztetni kellett volna, hogy mi az 
amiben nem tettek eleget. A megállapodás újratárgyalása hosszabb dolog lesz. Nem a 
múltról kell beszélni, hanem a jövőről. Az egyesület végzi a településen a 
beavatkozásokat. Amikor volt rájuk szükség, megjelentek és teljesítettek. Ha ez a régi 
polgármester szerint nem teljesítésnek számít, akkor sajnálja, és nem fogadja el. A 
településen rendezvényein is részt vettek.  Ennyire tudnak részt venni a település 
életében.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy ők már tárgyaltak a jövőre vonatkozóan. Ő is azt
mondja, hogy az egyesület Köröstarcsán nagyon fontos, amire büszkék is a 
településen. A jó viszony fontos, hogy a segítség helyben legyen. A közös 
együttműködés hosszú távú legyen.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

10/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

az Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadja. 
Megbízza a polgármestert, hogy 

- a Kossuth u. 2. szám alatti tűzoltólaktanya műszaki felülvizsgálatát végeztesse el.
- az egyesület és az önkormányzat közötti együttműködési megállapodás 

kerüljön felülvizsgálatra és a megállapodás tervezetet terjessze a képviselő-testület elé.
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Határidő:2015. április 30.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Hetedik napirendi pont: Alapszolgáltatási Központ intézményvezetői állására beérkezett 
pályázat elbírálása

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy egy pályázat érkezett az Alapszolgáltatási 
Központ intézményvezetői állására a jelenlegi megbízott intézményvezetőtől Vértesné 
Herbert Katalintól.  Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése a benyújtott pályázattal 
kapcsolatban?

Nincs kiegészítés.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
támogatja a pályázatot.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

11/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

az Alapszolgáltatási Központ intézményvezetőjének 
2015. február 1. naptól 2020. január 31. napig 

Vértesné Herbert Katalint kinevezi. 
Az intézményvezető bérét 144.600,-Ft alapilletményben, 50.000,-Ft vezetői pótlékban és

10.000,-Ft szociális ágazati pótlékban határozza meg. 
A kinevezés feltétele, hogy a személyes gondoskodást nyújtó szociális intézmények szakmai

feladatairól és működésük feltételeiről szóló 1/2000.(I.7.) SZCSM rendelet alapján a
kinevezést követő két éven belül köteles a szociális szakvizsgát letenni.

Határidő: 2015. február 1.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Nyolcadik napirendi pont: Bejelentések

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy tárgyalást folytatott Bondár Lajossal a Békés-
Manifest Kft. ügyvezetőjével a hulladékszállítással kapcsolatban. Szóban megegyeztek
abban, hogy kifizetik a tavalyi és az idei veszteséget, de nem egy összegben, hanem 10
havi részletben. Ha nyer a Manifest az általuk benyújtott pályázaton, akkor jóvá lesz 
írva bizonyos összeg az általunk fizetendő összegből. Azért kellett hamarabb 
tárgyalnunk a Manifesttel, mert január 24-én ha nincsen megállapodása az 
önkormányzatnak egy szemétszállítási céggel, akkor a katasztrófavédelem kirendel 
egy céget. A lakosság által fizetett díjat ki kell pótolnia az önkormányzatnak, amit 
csak részletekben tudnak vállalni. 
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Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. Hogy érzékeljék a nagyságrendet 
elmondja, hogy 10.2 MFt-ról van szó.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy önkormányzati szinten érzékelik a rezsi 
csökkentést, ugyanis 2012-es szinten befagyasztották a díjat. A hiányt az 
önkormányzatnak kell befizetnie. 2011-ig kedvező megállapodást tudtak kötni a 
szállító céggel, ami most sajnos hátrányt jelent. A 10 MFt a jelen pillanatban fennálló 
tartozást jelenti, de már korábban is fizettek a Manifest részére. Nehéz ezt 
kigazdálkodni. A hulladéktörvényben hatósági ár lesz meghatározva, ami nem lesz 
olyan magas, hogy ne tudnák kifizetni. A DAREH-ra összeállt társulás, ami 2005 óta 
foglalkozik ezzel és hamarosan megoldják a szelektív gyűjtést és a komposztálást. 
Bízik benne, hogy olyan hulladékdíj fog kialakulni évközben, ami nem lesz magas és 
fedezi a költségeket,, ami ezzel kapcsolatban felmerült.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

12/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
1. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete a BÉKÉS-MANIFEST 

Közszolgáltató Nonprofit Kft 2014. december 19-i taggyűlésén elhangzottakat és az 
ott hozott határozatokat mérlegelve úgy határozott, hogy a továbbiakban is igénybe 
veszi a fenti társaság hulladékgazdálkodásával kapcsolatos közszolgáltatási 
tevékenységét. 

2. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, 
hogy a közszolgáltatás kapcsán felmerült 2014. évi kimutatott veszteség pótlását, a 
64/2008. (III.28.) Korm. r. 3.§ (5) bek. alapján díjkompenzáció fizetését vállalja és azt 
10 havi egyenlő részletben 2015. novemberéig a Társaság részére megfizeti.

3. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete, a 2015.évi tervezett 
kompenzációs igényeket elfogadja és kötelezettséget vállal arra, hogy a szolgáltatás 
kapcsán felmerült 2015. évi kimutatott veszteség pótlására, a 2015. évi tervezett 
kompenzációs igény 80% -ának figyelembevétele mellett, havi kompenzációs 
díjfizetésre vonatkozó szerződést köt a Társasággal. 

4. Megbízzák a polgármestert a megállapodás aláírásával.

Határidő: azonnal
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester következő bejelentésében elmondja, hogy az önkormányzat 
megkeresést kapott a Békés Megyei Katasztrófa- és Polgári Védelmi Szövetségtől, 
melyben kérik, hogy amennyiben az alapszabályukban megfogalmazott 
célkitűzésekkel egyetértenek és a szövetség tagjai kívánnak lenni, akkor azt egy 
szándéknyilatkozat kitöltésével jelezzék. A szövetség jelenleg a települési polgári 
védelmi szervezetek, valamint a Járási Mentőcsoportok felkészítéséhez és 
gyakoroltatásához nyújt szakmai és anyagi segítséget. Az éves tagdíj 15.000,-Ft. 
Javasolja, hogy legyenek tagjai ennek a szövetségnek és vállalják az éves tagdíjnak a 
megfizetését.
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Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatta 
a szándéknyilatkozat benyújtását.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

13/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

 a Békés Megyei Katasztrófa- és Polgári Védelmi Szövetség tagja kíván lenni. 
Vállalja a 15.000,-Ft-ot éves tagdíj megfizetését.

Megbízzák a polgármestert a szándéknyilatkozat elküldésével.

Határidő: 2015. február 28.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy a 
polgármester szabadságára vonatkozó tájékoztatót előterjesztés szerint javasolja 
elfogadni azzal, hogy az SZMSZ polgármester szabadságára vonatkozó részét 
hatályon kívül kel helyeznie a képviselő-testületnek.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

14/2015.(I.29.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

tudomásul veszi, a polgármester szabadságára vonatkozó tájékoztatót.

Lipcsei Zoltán polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek bejelentése?
Mivel nincs több bejelentés, tájékoztatom a jelenlévőket, hogy rendkívüli képviselő-
testületi ülést kell tartani 2015. február 19-én, mert ekkor kell elfogadni az 
önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének módosítását.
A következő soros képviselő-testületi ülést 2015. február 19-én tartjuk az alábbi 
napirendi pontokkal:

1. Közmeghallgatás

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

3. Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének megalkotása
           Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 
           Véleményezi  :   Pénzügyi Bizottság, Humán és Ügyrendi Bizottság

4. Bejelentések
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Megköszönöm a megjelenést, hozzászólást, a képviselő-testületnek a munkáját, ezzel az ülést 
17.00 órakor bezárja.

K. m. f.

Lipcsei Zoltán Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző


